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Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvilke mål og KPI’er der siden juni 2019 er opsat i 

ministeriet for at reducere virksomhedernes administrative byrder? 

 

Svar 

I Skatteministeriet er der løbende fokus på forenklinger – både af lovgivningen og i den 

løbende implementering – og på, at virksomhederne er pålagt så få byrder som muligt.  

 

De administrative konsekvenser for virksomhederne, der følger af forslag til ny regule-

ring, opgøres efter AMVAB-metoden. AMVAB står for Aktivitetsbaseret Måling af Virk-

somhedernes Administrative Byrder.  

 

Hvis et forslag til ny regulering vurderes at medføre administrative konsekvenser for er-

hvervslivet over 4 mio. kroner, igangsætter Erhvervsstyrelsen en sådan måling med hen-

blik på at kvantificere de forventede administrative konsekvenser.  

 

Såfremt forslaget vurderes at have ingen eller administrative konsekvenser for erhvervsli-

vet under 4 mio. kroner, er der ikke krav om kvantificering af disse. For øvrige efterlevel-

seskonsekvenser er der krav om kvantificering, når konsekvenserne for erhvervslivet vur-

deres at være over 10 mio. kroner. 
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